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Evalueringsrapport forkurssamlingen Grimstad 2023 
 
Oppsummert 

Generelt er deltagerne godt fornøyd med møtet. Mange ønsker likevel mer �d i faggruppene. Det er 
også spørsmål om disse kan struktureres annerledes, og om �lbakemelding fra faggruppene i plenum 
kan kortes ned eller om dete kan løses på en annen måte. Merker oss også forslaget om 
navnelapper. Ellers var selvsagt �lbakemeldingene om det sosiale veldig bra. Sekretariatet takker for 
mange ny�ge �lbakemeldinger.  Dete er en uredigert gjengivelse av svarene - 23 svar av totalt 43 
deltagere.  – Anders   

1. Alt i a lt, hvor fornøyd er du med forkurs s amlingen? 

 

2. Hva s ynes  du var s pes ie lt nyttig og interes s ant? 

• Faggruppemøtene og AI-diskusjon 
• Dis kus joner i og på  tvers  av faggruppene er nyttig  
• Faggrupper diskusjoner 
• Diskusjonene i faggruppemøtet samt arbeidene og diskusjonene som handler om forkurset 

set som en helhet. Det sosiale (Ibsenmuseet og middagen) var veldig bra. 
• Faggruppediskusjoner, gjennomgang av eksamensresultater 
• MatRIC-presentasjonen. UHR-MTL-arbeidet. 
• Samtaler i faggrupper, og skulle gjerne hat lit mer �d �l det. mer �d �l det. 
• Diskusjon i faggruppene 
• Diskusjonen i faggruppene (fysikk), ChatGPT-diskusjon/problema�sering 
• Faggruppene, økt om årshjulet, å bli kjend med deltakarar frå andre ins�tusjonar og kunne 

utveksle erfaringar og tankar knyt �l undervisning og organisering av forkurset 
• Matema�kk-opplegg Morten Brekke + tverrfaglig arbeid 
• Foredrag om mateundervisning 
• Fagsamarbeid og innlegget �l Einar Bovim, samt samtaler og diskusjoner med flinke 

kollegaer. 
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• Diskusjon i faggrupper og presentasjonen fra han med matema�kk (selv om det ikke er mit 
fag). 

• Dele informasjon; spesielt det som foregår i gruppene. 
• De faglige innleggene 
• Arbeid i faggrupper. Veldig bra opplegg generelt, både sosialt og faglig. 
• Snakke med kollegaer og diskutere eksamen i matema�kk 
• IA og gruppearbeidet 
• Faggruppene 
• Diskusjon i faggruppen 
• ChatGPT 
• Arbeid i fysikkgruppa fungerte fint 

 

50"Xct"f gv"pqg"f w"ucxpgv"r Ҫ"r tqi tco o gvA 

• Mer �d �l erfaringsutveksling og diskusjoner 
• Informasjon om møtelokalet 20.09 
• Mer �d �l faggruppearbeid og -samarbeid. 
• Mer �d �l faggruppene 
• Samtaler i faggrupper, og skulle gjerne hat lit mer �d �l det.  
• Mer �d �l det konkrete (eksamensavvikling, avklaring hjelpemidler osv).  
• Diskusjonen i faggruppene (fysikk), ChatGPT-diskusjon/problema�sering 
• Økonomisk ramme versus pedagogisk metode. 
• OK program 
• Noe mer �d �l fagsamarbeid 
• Mer �d �l arbeid i faggrupper 
• Snakke med kollegaer og diskutere eksamen i matema�kk 
• Mer diskusjon om hvordan man kan utvikle undervisning og vurdering. Ble en liten diskusjon 

om matema�kken siste dag. Hvordan vi gjør det i dag og hva som gjøres på UiA (Morten 
Brekke). Så lenge man har hat suksess på UiA, så bør man absolut vurdere endringer. Ikke 
bare tenke på at man skal sile. 

• Mer �d �l faggrupper 
• Mer faglig input, f.eks �ps om hvordan �lpasse programmering inn i realfagene. 
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• Synes dete var fine dager, med faglig innhold og fin middag. 
• Konkret bes�lling �l faggruppe 
• Det sosiale var topp, men som all�d for min del er det det faglige samrøret som jeg ønsker 

mer av. 
• Noe mer pauser, spesielt på dag 1 
• Flot gjennomføring, både opplegg og sosialt med middag. 
• Fint lagt opp mtp. pauser. Kjekt at vi fikk set Campus 
• Nok en gang burde det vært mer �d i faggruppene. Bortkastet �d at alle fag gjennomgår sine 

møtereferat. Tenker at denne delen kan gjøres kortere ved at gruppene på forhånd har meldt 
inn om det er noe de vil dele med alle, eventuelt bare admin. De som har flere fag og eller 
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har interesse kan lese referatene eller snakke med kollegaer. Programmet var nokså tet, så 
det hadde vært fint med noe mer �d �l avslapping/egen�d på onsdag etermiddag. 

• (Formalisert) fellessesjon for mate og fysikk 
• Kanskje �d med faggruppene som var set av �l å snakke om fagdidak�ske problems�llingar 

og erfaringar. 
• Veldig bra sosialt! 
• Jeg synes Grimstad var flot. Fantas�sk middag og omvisning. Det var som vanlig veldig 

hyggelig å møtes. 
• Var en god miks denne gangen. 
• Presisere at oppsummering fra faggrupper skal være veldig kort. Mindre fokus på 

overordnede spørsmål i plenum - vi har mange konkrete spørsmål vi ikke rekker å gjennomgå 
og bør fokusere på det. 

• Hyggelig samling! Kjekt å treffe andre og bygge lit netverk 
• God gjennomføring, men vi kunne kanskje fåt utdelt kart for å finne rommene på campus, 

for vi kasta borte endel �d på le�ng. 
• Navneskilt, er ny�g. Det hadde vært greit om det var mulig å ha mer fag�lpassede foredrag 

(krever gjerne to paralleller) 
• Kommunikasjon og norsk var ikke midt i min interesse, kanskje kan seminar holdes parallelt 

for ulike grupper? 


